



## **Anugerah FiKVA Antarabangsa untuk pelukis 2022**

# **Pangilan Terbuka**

**FiKVA Foundation mengumumkan pertandingan Antarabangsa perdana untuk pelukis literal & kiasan. Tujuan pertandingan ini adalah untuk memberi penggalakkan dan sokongan kepada artis dari segi pendapatan serta peluang untuk mempamerkan karya-karya seni yang asal dan unggul.**

**Sertailah edisi pertama Anugerah FiKVA Antarabangsa untuk peluang anda memenangi antara wang tunai dan lain-lain hadiah yang bernilai lebih daripada €5000!**

Anugerah FiKVA Antarabangsa untuk pelukis adalah pertandingan online yang terbuka kepada semua artis berumur 18 tahun ke atas. Anugerah FiKVA menggalakkan penyertaan dalam semua kategori daripada *realism* klasik kepada *hyperrealism*, daripada *surrealism* kepada imaginatif – asalkan karya seni itu difahami sebagai representasi dan bukan abstrak.

### **TARIKH-TARIKH PENTING**

Penyerahan dibuka: 11 April 2022

Tutup penyerahan: 11 Julai 2022, 11:59 malam (Waktu Brussels)

Pengumuman Top 20: 14 Ogos 2022 (melalui e-mel dan media sosial)

Pengumuman semua Pemenang: 21 Ogos 2022 (Semua finalis dan pemenang akan dimaklumkan melalui e-mel, serta keputusan akan diterbitkan melalui website **FiKVA** dan saluran media sosial)

Pameran online para finalis dibuka: 25 Ogos 2022

## **KELAYAKAN ARTIS**

Anugerah FiKVA terbuka kepada semua artis 2D dari seluruh dunia, berumur 18 tahun ke atas.

## **KELAYAKAN KARYA-KARYA SENI**

- Karya seni mestilah karya asli artis. Ia mestilah dihasilkan sepenuhnya oleh artis, dan hakcipta mestilah hak milik eksklusif artis.
- Karya seni boleh ditandatangani dan boleh juga pernah disertai dalam pertandingan sebelum ini.
- Karya seni boleh dijual, tetapi hakcipta imejnya mesti kekal sebagai hak milik tunggal artis.
- Karya seni mesti dihasilkan di antara 2020 dan 2022.
- Karya seni tidak perlu tersedia untuk pameran langsung untuk bersaing atau memenangi hadiah.
- Karya tidak perlu tersedia untuk perjualan.

Media-media yang diterima: cat minyak, cat minyak larut air, cat akrilik, cat air, dakwat, gouache, tempera dan semua medium tradisional atas sebarang permukaan - kertas, kanvas, kayu, tembaga, papan, panel, dan lain-lain. Karya seni mestilah hasil kerja buatan tangan; hasil kerja digital atau mekanikal tidak akan diterima.

## **PERKARA SUBJEK & UKURAN**

Tiada syarat-syarat untuk perkara subjek atau ukuran kerja anda - kami menginginkan karya seni yang anda anggapkan sebagai kerja terunggul anda dari dua tahun lepas.

## **YURAN PENDAFTARAN**

Anda mesti mendaftar dan membayar yuran pendaftaran untuk menyertakan kerja anda.

- Penyertaan dalam **Anugerah FiKVA** dengan hanya satu karya seni: €25
- Anda boleh menyertakan sehingga 6 karya, setiap kerja selanjut akan menambah €10 kepada yuran penyertaan anda.

## **HADIAH**

### **Hadiah Pertama:**

Hadiah wang tunai €3000 + Penyertaan dalam pameran online para finalis + Penerbitan temuduga dengan **FiKVA Foundation** + Tempat kukuh di website **FiKVA** + Penyiaran digital dan media sosial

### **Hadiah Kedua:**

Hadiah wang tunai €1500 + Penyertaan dalam pameran online para finalis + Penerbitan temuduga dengan **FiKVA Foundation** + Tempat kukuh di website **FiKVA** + Penyiaran digital dan media sosial

### **Hadian Ketiga:**

Hadiah wang tunai €500 + Penyertaan dalam pameran online para finalis + Penerbitan temuduga dengan **FiKVA Foundation** + Tempat kukuh di website **FiKVA** + Penyiaran

digital dan media sosial

### **Hadiah Saguhati (3 penghargaan dianugerahkan)**

Penyertaan dalam pameran online para finalis + Tempat kukuh di website **FiKVA** +  
Penyiaran digital dan media sosial

## **PANEL JURI**

Juri untuk 2022 terdiri daripada lima artis profesional.

Nadine Robbins – Pelukis - USA  
Alessandro Tomassetti – Pelukis – Kanada  
Christoph Eberle – Pelukis – Switzerland  
Francine Krieg – Pelukis – Belanda  
Tanya Atanasova – Pelukis – Bulgaria

Panel juri akan menilai setiap karya untuk keaslian, perkara subjek dan kemahiran teknikal artis. Pemilihan karya pemenang adalah muktamad dan sebarang surat-menyurat tidak akan dilayankan. Panel juri dilarang menyertai pertandingan dalam tahun mereka berkhidmat sebagai juri, dengan juga ahli keluarga berkaitan mahupun ahli organisasi **FiKVA**.

## **TATACARA PENYERAHAN**

Penyerahan dalam pertandingan **Anugerah FiKVA Antarabangsa** perlu dihantar melalui website: [www.fikva.art](http://www.fikva.art)

Tarikh tutup untuk penyerahan ialah 11 Julai 2022, 11:59 malam (Waktu Brussels).

1. Lengkapkan borang penyerahan dengan maklumat artis serta karya seni anda (tolong jangan gunakan infleksi atau tanda-tanda baca). Sekiranya maklumat yang disediakan tidak tepat/tidak benar, **FiKVA Foundation** berhak untuk membatalkan penyertaan tersebut.

2. Lampirkan imej karya seni anda.

Imej karya seni anda mesti di-upload melalui website/borang aplikasi **FiKVA** dalam format JPG atau PNG. Ukuran imej mestilah sekurang-kurangnya 1000 piksel lebar dan tidak boleh melebihi had maksimum 4 MB. Ikut format nama fail seperti berikut: Nama Artis\_Nama Karya Seni\_Media\_Ukuran\_Tahun pengeluaran (Sebagai contoh: Maria Simone\_Summer Days\_Oil on Canvas\_60 x 80cm\_2020) Jika karya anda dibingkai, sila jangan menyertakan bingkai dalam imej.

Dengan penyerahan anda kepada **Anugerah FiKVA Antarabangsa**, anda bersetuju dengan syarat-syarat kami dan membenarkan **FiKVA Foundation** menggunakan imej anda bagi tujuan promosi and penyiaran digital. **FiKVA** tidak menuntut sebarang hakcipta atas karya yang disertai dalam pertandingan, ataupun sebarang pampasan kewangan, sekiranya karya itu dijual berikutan promosinya melalui **FiKVA**.

3. Bayar yuran pendaftaran untuk melengkapi penyerahan anda.

Sila hubungi kami di [award@fikva.art](mailto:award@fikva.art) untuk pertanyaan atau keterangan lanjut.